



Referat styremøte nr. 6/2019

Tid: Onsdag 23.10.2019 Kl. 1830

Sted: Klubbhuset, Ormåsen

Til stede: Hans Roar Bakken, Ingvild B. Hoen, Tom André Alstadsæther, Anne Marthe Peveri, Knut T. Maudal, Anita Hilleren, Mona Jensen og Berit Grosvold

Forfall:

Referatet sendes pr. e-post til: Styremedlemmer, Pål Woldstad Hanssen (revisor), Arne Nedberg (revisor), Sølvi Helene Fossøy og Hans Roar Bakken (redaktører av Eikerhornet), Rolf Lunde (redaktør av Eiker o-lags hjemmeside).

Sak 45/19: Referater og meldinger

- a. Referat styremøte 5/2019 den 4.9.2019
 - i. Burre, ikke Børre
 - ii. Retningslinjer ikke sendt ut. Lagt fram for valgkomite.
- b. Lagsmøte BUOK 15.10.2019
 - i. Solveig Letmolie og Hans Roar bakken.
 - ii. Erfaring med nye barne- og ungdomsklasser, Kongsberg orienteringslag har evaluert dette.
 - iii. Det var en orientering om Skolekartprosjekt ved o-kretsen. Dette er et prosjekt der en søker om midler for å få unge til å fullføre et skolekart.
- c. Møte Idrettsrådet 16.10.2019
 - i. Ingvild informerer: Presentasjon sendt til styret på forhånd. Støtte for drift og støtte for husleie var tema i idrettsrådet. Skillet i alder går opp til og med 19 år. En skiller ikke mellom dyr og billig idrett lenger. Husleiestøtte er kun for barn og unge (t.o.m. 19).
- d. Hans Roar informerer om at Trenerkurs 1 er bestått for Oda Isnes Tyse.

Sak 46/19: Ekstraordinært årsmøte i idrettsrådet

Torsdag 31. oktober fra kl. 1900 Hans Roar og Ingvild møter.

Sak 47/19: Kriterier minne/hederspokaler

- a) Første guttepokal delt ut i -62. Kriterier: Vist stor interesse og gode resultater.
- b) Jentepokal fra 1970. Samme kriterier som guttepokal.
- c) Juniorpokal er minnepokal etter fond. Kriterie: Stor interesse eller gode resultater.
- d) Styret drøftet kriteriene.

Sak 48/19: Retningslinjer valgkomite

- a) Hans Roar Bakken har laget retningslinjer basert på tidligere presentert mal. Ønsker tilbakemelding fra valgkomite på dette. Endelig versjon må vedtas på årsmøtet.

Sak 49/19: Referater og saker fra utvalgene

Husutvalget ved Berit

- a. Håndtaket til dør på stekeovn ødelagt. Det foreslås å kjøpe brukt ovn dersom en ikke får reparert.
- b. Grøtkveld blir 10. desember.

Aktivutvalget ved Anne Marthe

- a. Ikke hatt møte siden sist.
- b. Høstsessongen er under avslutting.
- c. Diskutert at det er hyggelig om en kan ha kveldsmat i forbindelse med kretstreninger.
- d. Utleie til kretsen ble diskutert av styret og det kom forslag om å betale halvparten av møteleie.

Trim- og Friluftsliv ved Knut

- a. Møte på mandag 21. oktober.
- b. Stor økning i 10 på topp, men nedgang på turorientering i forhold til salg.
- c. Poster til kart for ansatte i nye Drammen blir lagt på Årbogen vest.

Rekrutt ved Anita

- a. Ferdig for sesongen.
- b. Stabil gjeng hele sesongen med 20+ som har vært med på minst 10 treninger.
- c. Har også hatt avslutning med godt oppmøte.

Teknisk ved Hans Roar

- a. Har hatt møte.
- b. Karttegning har vært en utfordring. Er inngått avtale med Bjørn Paulsen som skal Synfare/tegne Åsen 9 km², våren 2020.

- c. Eikerløpet blir fra Bermingrudmoen. Morten Berglia ajourfører kart for området.
- d. KM-sprint: Tor legger løype og ajourfører.
- e. Veteranmesterskap: Ole Johnny ajourfører Ormåsen kart

Sak 50/19: Status oppryddning medlemsoversikt

- a. Tom André informerer: Stabilt medlemsantall.
- b. Det er behov for å ringe de som ikke har betalt kontingent de siste 2 årene for å finne ut om de ønsker å være medlem videre. Tom André ringer medlemmene.

Sak 51/19: Ny NIF-innmeldingsløsning

- a. Hans Roar informerer om innmeldingsløsningen. Tom André ber Rolf om å endre linker på o-lagets hjemmeside.

Sak 52/19: Regnskapsoversikt pr 21.10.2019

- a. Hans Roar går gjennom regnskapsoversikten.

Sak 53/19: Årshjulet

- a. Søknad for løp neste år sendt inn.
- b. Annonsering forespurt.
- c. November: Aktivitetsavgift

Sak 54/19 Årsberetning

- a. Klar til styremøte 11. desember med frist 1. desember. Vi gjør dette på samme måte som i fjor.

Sak 54/19: Eventuelt

- a. Det informeres om at frist for tekster til Eikerhornet er fredag 25. oktober.
- b. Tom André forespør Sølvi om å få Oda til å skrive noe om trenerkurset.
- c. Anne Marthe informerer om gjennomføringen av over skauen.
 - a. Nevner at plastlommer og postskjermer var lagret hjemme hos materialforvalter ifm forberedelse til løp. Styret drøfter dette. Konklusjonen ble at det er best om utstyr finnes på klubbhus/lager.
- d. Kartfiler: Forespørsel fra Anne Marthe på om vi kan få en oppdatert mappe med de siste kartfilene?

- e. Berit: Nybegynnerløyper bør ha symboler i stedet for tekst eller begge. De yngste løperne kan ikke lese.
- f. Hans Roa informerer om Eikernatta. Det var ca. 50 deltagere , Oscar var løpsleder og Severin var løypelegger.

Tom André Alstadsæther

23.10.2019

Neste møte, onsdag 11.12.2019, kl. 1830. på klubbhuset.

Servering: Berit